

Møde Faaborg -Midtfyns Jægerråd d.12-09-2024.

Tilstede: Flemming Sørensen, Per Brunsgaard, Peter Reitz,
Jens Thomsen

og Fini Kjærsgaard.

Fraværende: Bjarne Rullhøj.

Dagsorden.

1. Referat
2. Post og siden sidst
3. Grønt Råd (Per Brunsgaard)
4. Friluftsrådet (Fini Kjærsgaard)
5. Manglende opbakning til møder.
Hvad skal der til?
Er medlemmerne ikke interesseret?
6. Jagttider
7. Sydvestfyns hjortevildtslav
Hjortelav generelt (Se vedhæftet)
Årsmøde i hjortevildtgruppen Fyn
8. Årsmøde 2025 Jægerråd Faaborg-Midtfyn
Dato?
Sted?
Eventuelt et tema?
9. Eventuelt

Ad1. Referat godkendt.

Ad 2. D.4/9 afholdtes kredsmøde, formanden roste at alle pladser til repræsentantskabsmødet, var besat. Der er fortsat mange lukkede punkter på dagsordenen ved HB-møderne. Der skal laves jobbeskrivelser på koordinatorene. Lars Udengaard foreslog en trailer til udstillinger, dette vil blive undersøgt. Der er formandsmøde d. 13-14 sep. I Middelfart.

Ad 3.???

Ad 4. Vi har fået ny formand i Friluftsrådet Sydfyn. Det er Claus Anker, som overtager efter Michael Martin. Flere i Jægerrådet undrede sig over, at Claus Anker bare kunne overtage posten, uden en generalforsamling!

Ad 5. Det er et generelt problem overalt i forenings Danmark. Vi mangler engagement, måske et tema på mødet, eks. hvordan man ansøger om reguleringstilladelser.

Ad 6. Vi forventer en tilbagemelding ang. medlemmernes ønsker om ændringer i jagttider.

Ad 7. Jens har skrevet til Carsten Andersen: Hvad sker der i Hjortevildtgruppen Fyn? Jens kontakter skovrider Jacob Harrekilde, for at høre hans mening.

Ad 8. Da der er kommunalvalg i 2025, er formanden (Jens Thomsen) på valg.

Ad 9. Flemming foreslog, at vi skal have en ekstern formand, som f.eks. medlemmerne vælger, et medlem = en stemme.

